

## Referat fra bestyrelsesmøde d. 29.6.22

### 1. Godkendelse af referat

Godkendt

### 2. Økonomi og Statistik

#### Økonomi:

Henning redegjorde for afdelingens økonomi og udleverede notat med posteringer siden sidste bestyrelsesmøde.

Banksaldo er p.t. kr. 32.114,70 incl. overskud fra weekendtur Kolding, excl. Vandreferie Luxembourg.

#### Statistik:

Aage udleverer statistik for DVL Silkeborg siden sidst:

Afdelingen har i alt afviklet 32 ture/aktiviteter i år. Der har i gennemsnit deltaget 25 medlemmer på turene.

### 3. Medlemstal

Afdelingen har pr. d.d. i alt 135 medlemmer. 41 heraf er nyindmeldte i DVL.

### 4. Evaluering af weekendtur i Kolding

Turen var en blandet oplevelse. Af positive ting kan fremhæves: Aftentur fredag, morgenmad og madpakkemuligheder.

Lørdagstur var også god, - når bortses fra, at turen var for lang i forhold til de angiven km. i turbeskrivelsen. Det er naturligvis en beklagelig fejl.

Aftenmåltider var ikke tilfredsstillende.

Alt i alt er der draget nogle erfaringer af forløbet. Bl.a. at forberedelsesarbejdet var for stort i forhold til deltagerantallet samt at, vi skal være flere om at forberede m.v..

### 5. Weekendtur næste år

Aage foreslår en tur til Samsø. Han har været der tidligere med Viborg afdeling og vurderer, at der er gode muligheder for at lave en god tur.

Aage foreslår at Birgitte, Toni og Aage er turledere.

Aftalt at Anne undersøger indkvarteringsmuligheder på Samsø, priser m.v. til næste bestyrelsesmøde. Det skal være en forårstur og datoerne 12 eller 26.5.23 er foreslået.

Aftalt at der fastsættes et minimum på 20 deltagere.

## **6. Evaluering af sheltertur**

Afdelingens første sheltertur er afviklet. 18 medlemmer deltog på lørdagsturen. Nogle kørte hjem og andre blev og overnattede.

Birgitte havde sørget for den dejlige mad og det aftales på bestyrelsesmøde d.d., at der ydes tillægsbevilling hertil på kr. 500,00, - således madudgifter m.v. bliver i alt kr. 1000,00.

Ny tur er under overvejelse og Lystrupminde er foreslået. Birgitte undersøger faciliteter: antal sengepladser, køkkenfaciliteter m.v. og om det egner sig til en weekend i vinter. Der er talt om november d.å..

Aftalt at der som minimum skal være 15 medlemmer tilmeldt for at turen afvikles.

## **7. Beachflag**

Flag med logo vil koste i nærheden af kr. 4000,00 og det vurderes for dyrt for afdelingen p.t.. Aftalt at Toni tager kontakt til Kultorget, for at høre om de kan være behjælpelig og sponsere et flag med standard DVL logo.

## **8. Historiske vandringer**

På Landsmødet sidste år blev det besluttet, at tema for vandring næste år skulle være "Historiske vandringer". Der var mulighed for at deltage i orienterings webinar om emnet d. 24.6.22 d.. Alice deltog sammen med 5 andre.

Kort fortalt deles ture næste år op i T - ture og S - ture. T - turene er ture, som vi kender det i dag med historisk indhold. S - ture står for specielle ture.

Til afvikling af S - ture er der søgt økonomi hos primært Nordea fonden. Der er søgt om 45 ture a kr. 40.000,00. Turene skal laves i samarbejde med museer rundt om i landet og det er museerne som er facilitator for S – turene. Der forventes svar fra Nordea fonden omkring 1.11.22.

Afdelingerne skal melde ind til Kultorget, - gerne snarest muligt, om man har turledere, som ønsker at lave S – ture.

Bilag fra webinar + lille beskrivelse er sendt ud til afdelingens turledere, så de har mulighed for at vurdere, om nogen er interesseret i at deltage. Aage tager emnet på dagsorden til næste turledermøde.

## **9. Vandrerens Dag d. 18.9.22**

Det er tidligere aftalt, at Toni er turleder på turen på denne dag. Aftalt at Alice deltager og hjælper med det praktiske. Turen bliver lagt på hjemmesiden en af de nærmeste dage.

Turen starter kl. 10.00 og første del af turen er rundt om Ørnsø ca. 3,5 km, hvorefter det er muligt at stoppe, hvis man ønsker det. Resten af gruppen fortsætter ud i Vesterskoven.

## **10. Udvikling af DVL**

Aage udleverer liste over forslag, som er udarbejdet på det seneste formandsmøde.

Et af forslagene lyder på evt. at gøre noget særligt for vores turledere. Det lyder, som en god ide og flere afdelinger gør det allerede. Turlederne gør et kæmpe arbejde og er en af grundstenene i DVL. Uden turledere – ingen ture.

Aftalt at der overvejes et arrangement med vandretur og middag på en lokal kro for vores turledere i starten af næste år.

Udover dette var der ingen af forslagene, som kunne inspirere.

Drøftelse af emnet udvikling DVL/flere medlemmer genererer på bestyrelsesmødet et forslag om, at vi lokalt laver flere aftenture næste sommer. Tror det er en god ide og at der er et behov. Vi har allerede i år en del lokale aftenture med særdeles fin tilslutning. Hvis der er ressourcer til det, kunne dette område måske dyrkes lidt næste sommer.

## **11. Status på hjemmesiden**

Runa orienterer om status – der er forbedringsmuligheder.

Aftalt at Runa er den eneste som publicerer turene, - dette skulle gerne bedre overblikket.

Runa spørger om gamle billeder fortsat skal ligge på hjemmesiden. Det er ikke et spørgsmål om plads, så vi beslutter at lade dem ligge.

Alice foreslår, at Runa evt. kan tage billeder og tekst fra de enkelte ture direkte fra Alice eller andres opslag på Facebook. Det undersøger hun, om kan lade sig gøre.

## **12. Status på Facebook**

Anne lægger vore ture som begivenheder på DVL Silkeborgs side for ca. 1 måned ad gangen. Det fungerer fint og skulle gerne generere nye medlemmer.

## **13. Status på aftenarrangement med Eventyrspor**

Birgitte har haft kontakt til Eventyrspor og man er meget interesseret i et arrangement. Der skal være mindst 20 deltagere, for at man vil afvikle.

Aftalt at Birgitte mailer dem og foreslår arrangement i stil med det, som Horsens afdelingen lige har afviklet. Her medvirkede også fysioterapeut m.v. Der foreslås dato i september eller oktober.

#### **14. Status på Luxembourg**

Alt er på plads i forhold til turen. Det er praktisk at Birgitte og Alice kører i samme bil, da de bor tæt på hinanden. Alice skal så også køre med Michael og Razi kører med i Jans bil.

Aage udsender ny liste over kørsel til deltagerne.

#### **15. Status på grillaften og kanotur**

##### **Grillaften:**

Tony får **bevilling** til indkøb af pølser og grillpladsen er betalt. Han køber ind til 30 personer.

##### **Kanotur:**

Der er p.t. 7 tilmeldte og flere tilmeldinger kan komme helt til dagen før turen.

#### **16. Næste bestyrelsesmøde og turlødermøde**

Næste bestyrelsesmøde aftales til d. 29.8.22 kl. 19.00 i Lunden. Tony booker lokale.

Næste turlødermøde d. 5.9.22 kl. 19.00 hos Jørgen Jørgensen

#### **17. Eventuelt**

Ingen emner



